
ZÁPISNICA Z 8. ZASADNUTIA MESTSKEJ ŠKOLSKEJ RADY 

 

Miesto konania: zasadacia miestnosť Útvaru školstva a športu, Lichnerova ul. 61, Senec Dátum 

a čas konania: 14.5.2025 o 16:30  

Prítomní členovia: PaedDr. Monika Snohová, Mgr. Mónika Matus,  Mgr. Terézia Ochabová, 

Ing. Tibor Németh, Mgr. Gábor Strešňák, Mgr.Edita Belková,  

Prítomný hosť: PaedDr.Ľudmila Ďuďovičová, vedúca Útvaru školstva a športu v Senci 

Ospravedlnení členovia: PaedDr. Jana Tamášiová, Mgr. Ladislav Kása,  Ing. Ján Pullman, 

Monika Ručkay Fulierová, Mgr.Lucia Nemečková 

 

PROGRAM:  

1. Otvorenie  

2. Zmena členstva – privítanie nových členov 

3. Prerokovanie výročnej správy MŠR za rok 2024 

4. Informácia k zápisom do 1. ročníka ZŠ v Senci  

5. Informácia k zápisom do MŠ v Senci  

6. Sumárna správa o výsledkoch hospodárenia škôl a školských zariadení zriadených 

na území Mesta Senec  

7. Rôzne  

 

1. OTVORENIE  

Prvé zasadnutie MŠR otvorila a viedla PaedDr. Monika Snohová, predsedníčka MŠR, ktorá 

privítala prítomných členov MŠR a zároveň ospravedlnila neúčasť  4 členov.  Predsedníčka MŠR 

na zasadnutí privítala vedúcu Útvaru školstva a športu MsÚ Senec pani Ďurďovičovú.  

Predsedníčka MŠR prečítala návrh programu zasadnutia MŠR a dala o ňom hlasovať. 

Hlasovanie č. 1 – Schválenie programu zasadnutia MŠR 7.6.2023 

 

2. ZMENA ČLENSTVA  

Predsedníčka MŠR informovala o zániku členstva pani Gunániovej za ňu je ďalšou 

postupujúcou riaditeľkou Monika Ručkay Fulierová, taktiež o zániku členstva pána Paľova 

a Oravca za ktorých postupujú pani Belková a pani Nemečková, zároveň privítala pani Belkovú, 



ktorá sa zúčastnila zasadnutia po prvýkrát a keďže pôsobí v Špeciálnej škole v Senci, tak 

v krátkosti informovala o dianí v tejto škole.  

 

3. PREROKOVANIE VÝROČNEJ SPRÁVY MŠR NA ROK 2024 

Predsedníčka MŠR PaedDr. Monika Snohová informovala o výročnej správe MŠR za rok 2024, 

ktorá nám bola zaslaná emailom.  

Mestská školská rada berie správu na vedomie. 

 

4. INFORMÁCIE K ZÁPISOM DO 1. ROČNÍKA ZŠ V SENCI 

PaedDr. Ďurďovičová  informovala o stave zápisov do 1. ročníka základných škôl v meste 

Senec. Do prvého ročníka vieme tento rok umiestniť všetky prihlásené deti, vzhľadom na to, 

že zo ZŠ Mlynská a Tajovského odchádzajú už viacpočetné deviate ročníky. ZŠ Tajovského 

v novom školskom roku nebude potrebovať elokované triedy na v SOŠ na Kysuckej, ktoré 

následné prenecháva ZŠ Kysuckej.  Teda školy vedia otvoriť dostatočný počet prvých tried.  

 

5. INFORMÁCIE K ZÁPISOM DO MŠ V SENCI 

PaedDr.Ďurďovičová  informovala, že zápisy do MŠ v  meste Senec ešte prebiehajú do konca 

mesiaca mája ale vzhľadom na počty odchádzajúcich predškolákov, tiež bude reálne 

umiestnenie všetkých prihlásených detí.  

 

6. SUMÁRNA SPRÁVA O VÝSLEDKOCH HOSPODÁRENIA ŠKÔL A ŠKOLSKÝCH ZARIADENÍ 

ZRIADENÝCH NA ÚZEMÍ  MESTA SENEC  

PaedDr. Ďurďovičová  informovala o výsledkoch hospodárenia škôl a školských zariadení v 

roku 2024 na základe vypracovanej správy k Sumárnemu výkazu za rok 2024, ktorá bola 

vopred zaslaná členom MŠR emailom. 

Pani riaditeľka Matus M. poďakovala za precízne spracovanie sumárnej správy. Ostatní 

členovia k správe nemali ďalšie otázky.  

Pani Snohová M. sa opýtala či sa vyskytli v minulom roku havárie, ktoré narušili rozpočet – na 

ZŠ Mlynská sa riešila strecha a na MŠ  Fándlyho porucha vodného potrubia – náklady boli výške 

cca 54000,- eur 

Taktiež školský úrad rieši situáciu s elokovaným pracoviskom v Hurbanovej Vsi, kde sa 

prevádzka ruší a zároveň sa stavia nová MŠ, ktorej kolaudácia je plánovaná na jeseň 2025, 



pričom sa rieši s kompetentnými úradmi, aby školský rok mohol byť riadne otvorený, bez 

obmedzení prevádzky.  

Mestská školská rada berie správu na vedomie. 

 

7. Rôzne 

Pani riaditeľka Matus M. sa dopytovala na povinné prijatie žiakov z Ukrajiny, ktoré je 

uvedené v zákone. Pani Ďurďovičová uviedla, že školy majú voľné kapacity v menšej miere, 

a predpokladá, že prípadným žiadostiam budú vedieť vyhovieť.  

Pani Snohová M. sa opýtala ako je to s plánovaným zlúčením materských škôl v Senci. Pani 

Ďurďovičová vysvetlila situáciu ohľadom zlúčenia menších materských škôlok (do 100 detí) 

a teda, že zlúčenie MŠ je vhodná forma jednak na zabezpečenie kvalitného manažmentu i 

šetrenie finančných prostriedkov bez zníženia kvality poskytovanej výchovy a vzdelávania.  

Celý proces riešia kompetentné úrady, vrátane mestského zastupiteľstva. Padol návrh 

zlúčenia všetkých troch menších materských škôl (Košická, Fándlyho a Slnečné jazerá). Avšak 

to vyzerá, že bude zlúčená zatiaľ Fándlyho a Slnečné jazerá. Záleží od rozhodnutí vedenia 

mesta resp. mestského zastupiteľstva.  

 

Na záver predsedníčka MŠR poďakovala prítomným členom MŠR za ich aktívnu účasť, uviedla, 

že najbližšie zasadnutie MŠR bude v novembri 2025 po vypracovaní a odovzdaní koncoročných 

správ a taktiež budeme riešiť voľby do MŠR v roku 2026 nakoľko nám končí funkčné obdobie 

a zasadnutie ukončila.  

 

V Senci dňa 15.5.2025 

Zápisnicu zapísala Mgr. Matus Mónika, v.r. _________________________  

Zápisnicu overil: Mgr. Terézia Ochabová, v.r. __________________________ 

Predsedníčka MŠR: PaedDr. Monika Snohová, v.r. __________________________ 


